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Skrivelse från Elvir Kazinic m.fl. (S) 

 
Nu är råttorna tillbaka! 
 
Efter att det varit klart färre råttor som synts i våra stadsdelar runt 
Järvafältet har de nu efter sommaren kommit tillbaka. Vi vet att 
stadsdelsförvaltningen tillsammans med bostadsföretagen och 
Fastighetsägare i Järva har vidtagit en rad åtgärder för att få bort 
råttorna. Men, uppenbarligen, har det inte varit nog. Vad mer kan 
göras? 
 
Vi socialdemokrater har i tidigare påpekanden till 
stadsdelsnämnden förordat en gemensam informationskampanj till 
de boende. Att mata fåglarna, lämna sopor utanför papperskorgar 
och soprum innebär också att råttproblemen kommer att fortsätta. 
Är den nuvarande sophämtningen och tömningen av papperskorgar 
etc tillräcklig? Detta är en viktig trygghetsfråga i synnerhet för 
boende på bottenvåningen i husen. 
 
Med utgångspunkt från den nuvarande situationen föreslår vi att 
förvaltningen åter tar upp frågan på lämpligt sätt och initierar en 
informationskampanj. 


